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Protokół Nr II/2018  
z posiedzenia II sesji w VIII kadencji Rady Gminy Fabianki 

w dniu 4 grudnia 2018 roku 
 

Obrady Rady Gminy Fabianki rozpoczęły się o godz. 1614 i trwały do godz. 1842. Uczestniczyli w nich radni według 
załączonej listy obecności, sołtysi z terenu gminy, Sekretarz Gminy - Dorota Białkowska, Skarbnik Gminy -
Wiesława Prajwos, Kierownik ZGK- Piotr Kujawski, Kierownik GOPS- Maria Skotnicka, Kierownik GZO- 
Wojciechowski Grzegorz.  
 

Ad.1 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- dokonał oficjalnego otwarcia II sesji Rady Gminy Fabianki i po 
zapoznaniu się z listą obecności stwierdził, że obrady są prawomocne z uwagi na wymagane kworum. 
Obecnych 15 radnych. Następnie powitał wszystkich Radnych, Radnych Powiatowych, Pana Wójta, 
pracowników Urzędu Gminy, sołtysów oraz zaproszonych gości. 
 
Ad.2 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zapytał czy są propozycje zmian w porządku obrad. 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zaproponował aby z porządku obrad wykreślić uchwałę w 
sprawie ustalenia wysokości diet dla Radnych oraz dodać uchwały : 
- w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
 Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 r.,  
-  w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
 pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia  pieniężnego na  zakup 
 posiłku lub zasiłku celowego na zakup żywności albo świadczenia  rzeczowego  w 
 postaci produktów żywnościowych oraz określenia zasad zwrotu wydatków osobom i  
 rodzinom objętym programem "Posiłek w  szkole i w domu" na lata 2019-2023, 
- w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 
 "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023, 
- zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków  przyznawania i  
 odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z  wyłączeniem 
 specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami  psychicznymi raz  
 szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich 
 pobierania, 
- zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
 właścicielem jest Gmina Fabianki oraz warunków i zasad korzystania z  tych obiektów, 
- w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy na 2019 rok, 
- w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok, 
- w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Fabianki na 2019 r., 
 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia całości porządku obrad 
z poprawkami włącznie. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” przyjęła 
porządek II sesji Rady Gminy w następującym brzmieniu: 

 (w załączeniu wykaz imienny głosowania)  
 

1. Otwarcie II sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie porządku sesji,    
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji,  
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, w szczególności z wykonania uchwał 

Rady. 
6. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2017/2018. 
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7. Analiza informacji Zakładu Gospodarki Komunalnej z działalności w 2017 roku oraz realizacji zadań  
za I półrocze 2018 r. 

  8.   Uchwalenia budżetu gminy na 2019 rok: 
  a) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym projekcie budżetu, 
  b) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o możliwości sfinansowania planowanego     
       deficytu, przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej na 2019 rok,  
  c)  analiza projektu budżetu na 2019 r., 
  d)  wnioski poszczególnych komisji Rady Gminy dotyczące projektu budżetu na 2019r., 
  e)  dyskusja 
  f)   podjęcie uchwały w sprawie budżetu na rok 2019, 
  g) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały o Wieloletniej 
 Prognozy  Finansowej, 
  h) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fabianki na lata 2019 –  
2038. 

9. Wnioski poszczególnych komisji Rady Gminy  
10. Rozpatrzenie projektów uchwał:  
      1)  w sprawie zmian do budżetu na 2018 rok,  
  2)  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

 Fabianki, 
 3) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 

 terenie Gminy Fabianki, 
     4)  w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na terenie 

 Gminy Fabianki 
     5) w sprawie odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach 
 publicznych na terenie Gminy Fabianki 
     6) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Fabianki 
     7) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
 Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 r. 
    8) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 
 pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia  pieniężnego na  zakup 
 posiłku lub zasiłku celowego na zakup żywności albo świadczenia  rzeczowego  w 
 postaci produktów żywnościowych oraz określenia zasad zwrotu wydatków  osobom i  
 rodzinom objętym programem "Posiłek w  szkole i w domu" na lata 2019-2023 
    9) w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 
 "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 
    10) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków  przyznawania i  
 odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z  wyłączeniem 
 specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami  psychicznymi oraz  
 szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich 
 pobierania. 
  11) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
 właścicielem jest Gmina Fabianki oraz warunków i zasad korzystania z  tych obiektów. 
  12) w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy na 2019 rok 
  13) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok. 
  14)  w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Fabianki na 2019 r. 
 
11. Interpelacje i zapytania radnych.   
12. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje.  
13. Wolne wnioski, zapytania i informacje.  
14. Zakończenie sesji.  
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Przewodniczący RG Adam Rejmak – zapytał, czy radni mają uwagi  do protokołu Nr I z sesji RG w dniu 20 
listopada  2018 r. 
 
Radny Mosakowski Wojciech  - poinformował o błędach występujących w protokole, poprosił o ich 
poprawienie. 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – nadmienił ,że w protokole jest zbyt dużo błędów i muszą zostać one 
skorygowane.  
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 0„za”, 0 „wstrzymujących się”, 15 „przeciw” odrzuciła 
protokół Nr I/2018 sesji RG Fabianki z dnia 20  listopada 2018 roku. 
 
Ad 4  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym od 20.11.2018 r. do 04.12.2018 r. Poinformował, że: 
Odbył robocze spotkanie z Wójtem Gminy Fabianki w związku z kończącą się realizacją inwestycji, jaką jest 
budowa kanalizacji sanitarnej w Bogucinie. Dodał, że uczestniczył w spotkaniu zorganizowanym przez Wójta 
Gminy Fabianki z udziałem Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnaj w Fabiankach, celem omówienia 
gotowości i przygotowania sprzętu do zimowego utrzymania dróg i chodników. Nadmienił, że w związku ze 
zmianami w Starostwie Powiatowym we Włocławku w wyniku przeprowadzonych wyborów 
samorządowych, wspólnie z Wójtem Gminy spotkał się w sprawie przyjęcia nowej strategii działania i 
współpracy z samorządem Powiatu. (w załączeniu do protokołu). 
 
brak pytań  
 
Ad. 5  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – udzielił głosu Wójtowi Gminy w celu przedstawienia informacji z 
bieżącej działalności oraz sprawozdania z wykonania uchwał Rady Gminy.  
 

Wójt Gminy – przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na I sesji RG Fabianki (w 
załączeniu do protokołu). Następnie przedstawił sprawozdanie z działań w okresie 
międzysesyjnym od 20.11.2018 r.  do 04.12.2018 r. Poinformował, że : 
1.  W ramach projektu pn. „Innowacyjna edukacja w gminie Fabianki – II edycja” do szkół 
podstawowych w Fabiankach, Cypriance, Nasiegniewie i Świątkowiźnie zakupiony został sprzęt 
komputerowy z oprogramowaniem, tablica interaktywna, wyposażenie pracowni 
przedmiotowych oraz materiały eksploatacyjno-biurowe. Koszt zakupów to ponad 82 tys. zł.  
Cały projekt o wartości 300 tys. zł jest w 95% finansowany z Europejskiego Funduszu 
Społecznego i budżetu państwa. Gmina Fabianki wnosi 5% wkładu niefinansowego w formie 
udostępnienia sal lekcyjnych.   
2.      Zakończony został etap projektu pn. „Czysta energia w gminie Fabianki” związany z 
montażem mikroinstalacji fotowoltaicznych. Urządzenia takie zostały zamontowane na budynku 
urzędu gminy, na budynku szkoły podstawowej w Cypriance oraz w 13 indywidualnych 
budynkach mieszkalnych mieszkańców uczestniczących w projekcie. Wartość prac to łącznie 550 
tys. zł brutto. Projekt jest współfinansowany w 50% z Regionalnego Programu Operacyjnego. 
Pod koniec listopada nastąpiło otwarcie ofert w kolejnym przetargu na realizację następnego 
etapu zadania polegającego na montażu 8 pomp ciepła i jednego kolektora słonecznego  w 
domach mieszkańców gminy Fabianki.   
3.    Rozliczony został projekt pn. „Przebudowa i doposażenie PSZOK w Wilczeńcu Fabiańskim”. 
Zadanie o wartości niemal 700 tys. zł brutto było współfinansowane z grantu z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu (85% kosztów kwalifikowanych). 
Projekt objął: 
- przebudowę oraz doposażenie w narzędzia i sprzęt PSZOK w Wilczeńcu Fabiańskim, 
- objęcie PSZOK i terenu przyległego monitoringiem, 

  



Strona 4 z 13 

 

- zakup kontenerów i pojemników, 
- utworzenie sali edukacji ekologicznej, 
- utworzenie strony internetowej, 
- zakup koparko-ładowarki, 
- zakup przyczepy mobilny PSZOK. 
WFOŚiGW przeprowadził kontrolę realizacji projektu, w wyniku której stwierdzono brak 
zastrzeżeń. 
4.      Trwają prace nad dokumentacją i wnioskiem o dofinansowanie projektu pn. „Montaż 
instalacji odnawialnych źródeł energii w budynkach mieszkalnych w gminie Fabianki – II edycja”. 
Projekt zakłada budowę mikroinstalacji fotowoltaicznych na indywidualnych budynkach 
mieszkalnych z 50-procentową dotacją z RPO Województwa Kujawsko-Pomorskiego. W wyniku 
przeprowadzonego naboru do projektu zakwalifikowano 65 osób, a wartość zadania to ponad 2 
mln zł. Wniosek o dofinansowanie zostanie złożony w Urzędzie Marszałkowskim w Toruniu do 
14 grudnia br. Rozstrzygnięcie konkursu planowane jest na maj 2019 r. 
5.        W listopadzie został złożony wniosek do Ministerstwa Sportu i Turystyki o 
dofinansowanie projektu pn. „Nauka pływania dla uczniów z gminy Fabianki” w ramach 
ministerialnego Programu „Umiem pływać”. Projekt o wartości 28 tys. zł przewiduje bezpłatne 
zajęcia z nauki pływania od lutego do października 2019 r. dla uczniów klas I-III szkół 
podstawowych w Fabiankach, Cypriance, Szpetalu Górnym i Nasiegniewie. Dotacja z 
Ministerstwa Sportu pokryje 50% kosztów. 
6.       Zarząd Województwa zatwierdził do dofinansowania projekt pn. "Budowa kanalizacji 
sanitarnej w miejscowości Bogucin - III etap". Inwestycja o wartości prawie 1,7 mln zł zostanie 
sfinansowana w 85% z Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-
Pomorskiego na lata 2014-2020. Budowa planowana jest od marca 2019 r. do sierpnia 2020 r. 
7.    Podpisana została umowa z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Toruniu o dofinansowanie z Programu Ekopiec 2018 projektu pn. „Wymiana źródeł 
ciepła zasilanych paliwami stałymi na terenie gminy Fabianki”. W ramach przedsięwzięcia 
zainstalowane zostały w 10 domach mieszkalnych ekologiczne piece na paliwo stałe lub gaz, 
które zastąpiły piece starego typu. Dotacja z WFOŚiGW wynosi 20 tys. zł, ponadto Gmina 
Fabianki dokłada również 20 tys. zł. Pozostałe koszty wymiany pieców pokryli mieszkańcy 
biorący udział w projekcie.  
8.    W listopadzie w Urzędzie Gminy Fabianki odbyło się spotkanie z mieszkańcami gminy 
zainteresowanymi pozyskaniem mieszkania czynszowego w planowanym do budowy w ramach 
Programu Mieszkanie+ bloku w Chełmicy-Cukrowni. Podczas spotkania omawiano zasady 
uczestnictwa w projekcie budownictwa czynszowego. W temacie powyższej inwestycji odbyły 
się także spotkania z przedstawicielami Banku Gospodarki Krajowej. 
9.     Odbyło się spotkanie robocze z dyrektorami  szkół gminy Fabianki w sprawie omówienia 
zmian w systemie oświaty, konieczności utworzenia przedszkola samorządowego oraz  spraw 
bieżących. 
10.   Zgodnie z moimi wcześniejszymi staraniami jestem po wstępnych rozmowach z 
przedstawicielami Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa w temacie  nowego podziału 
gruntów rolnych będących w zasobie KOWR-u przeznaczonych do wydzierżawienia przez 
rolników. Przypomnę, że obecnie najmniejsza działka posiada powierzchnię 9,5 ha, a największa 
około 64 ha. W związku z tym, że jest duże zainteresowanie naszych rolników pozyskaniem 
powyższych  gruntów zasadnym jest więc podzielenie działek na mniejsze o pow. od  5 do 7 ha,  
co w efekcie spowoduje zwiększenie liczby działek  przeznaczonych do dzierżawy.  
11.    Prowadziłem rozmowy w temacie pozyskania  gruntów z KOWR-u  pod budowę  remizo - 
świetlicy w Nasiegniewie i stosowny wniosek w tej sprawie zostanie złożony na początku 
przyszłego roku. 
12.  Odbyłem trzy spotkania z projektantami w temacie projektowania kanalizacji sanitarnej w 
miejscowości Cyprianka. Efektem tych spotkań  jest podpisanie umowy. Zadanie jest już w 
trakcie realizacji. 
13.    W Urzędzie Marszałkowskim odbyło się kilka spotkań w sprawie budowy kanalizacji w 
latach  2019- 2020  w Szpetalu Górnym  ul. Włocławska i  ulicami do niej przyległymi.   
W związku z tym, że limit który obecnie posiadamy jest niewystarczający, czynimy starania, aby 
przekonać  Urząd Marszałkowski o potrzebie zwiększenia powyższego limitu z uzyskanych 
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oszczędności, które  już powstały w niektórych działaniach i skumulowanie ich na działanie 
wodno- kanalizacyjne.  
14.      Odbyła się kontrola Urzędu Marszałkowskiego na inwestycji: Modernizacja drogi 
dojazdowej do gruntów rolnych w Witoszynie Starym. Inwestycja  została zakończona i 
rozliczona.  Zadanie   o wartości 290 tys. zł otrzymało dotację  z budżetu Województwa 
Kujawsko – Pomorskiego w wysokości 108 tys. zł.  
15.     Zakończono i uzyskano pozwolenie na użytkowanie inwestycji:  „Uporządkowanie 
gospodarki ściekowej w sołectwie Bogucin”, której wykonawcą był Zakład Usługowy „WOD-
BUD”  z Nasiegniewa. 
 16.     Rozstrzygnięto przetarg na budowę ścieżki  rowerowej Fabianki – Chełmica Duża, w 
wyniku którego został wyłoniony wykonawca. WPRD Włocławek. 529 112 zł.   
17.    27 listopada 2018 r. odbyło się posiedzenie Zarządu Stowarzyszenia Lokalna Grupa 
Działania Dorzecza Zgłowiączki w Choceniu. Podczas posiedzenia podsumowano stopień 
realizacji Lokalnej Strategii Rozwoju 2014-2020 oraz przedstawiono plan działań i konkursów o 
dofinansowanie na rok 2019.  

18.    Trwają roboty budowlane  na  zadaniu: „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości 
Szpetal Górny”. 
19.        Zakończono realizację następujących zadań : 
-  przebudowa dróg gminnych w roku 2018 – II postępowanie, 
-  przebudowa drogi Chełmica Mała – Uniechowo,  
-  przebudowa drogi Łęg Witoszyn,  
-  przebudowa drogi Chełmica Mała – Uniechowo.  
20.   Ogłoszony został przetarg nieograniczony na : Kompleksowe ubezpieczenie majątku i 
odpowiedzialności cywilnej Gminy Fabianki wraz z jej jednostkami organizacyjnymi. 
21.    Przygotowywane jest postępowanie przetargowe na udzielenie zamówienia na odbiór i 
zagospodarowanie odpadów komunalnych.  
22.       Trwa ocena ofert przetargowych na zadanie „Czysta energia w gminie Fabianki -  budowa 
mikroinstalacji odnawialnych źródeł energii – pompy ciepła. 
23.       Prowadzone są szerokie rozmowy nad przejęciem  pewnego przedsiębiorstwa z terenu 
naszej gminy z przeznaczeniem pod działalność Zakładu Gospodarki Komunalnej w Fabiankach.  
Obecnie tematem rozmów są aspekty prawne i finansowe. Jeżeli te kwestie  zostaną  
uzgodnione i spisane przedstawię  Państwu szerszą informację w tym temacie. Wspólnie 
zastanowimy się nad koncepcją i podejmiemy stosowną decyzję. Powodem powyższych rozmów 
jest m.in. obecna trudna sytuacja dla przedsiębiorstw związana z pozyskaniem i utrzymaniem 
pracowników, co dotyczy także  naszego zakładu. Musimy zmierzać  ku większemu zatrudnieniu 
pracowników etatowych. Wiadomym wszystkim jest, że przez większość  roku kalendarzowego 
ZGK  wykonuje  prace w terenie. Problemem jest  utrzymanie zwiększonej ilości etatów w 
miesiącach grudzień – kwiecień, kiedy  tych prac w terenie jest o wiele mniej, a co za tym idzie 
również spada zapotrzebowanie na siłę roboczą.  Aby temu zapobiec  należy rozszerzyć  
działalność ZGK w okresach zimowych.  
W związku z powyższym  przeprowadziłem również  spotkanie  z dwoma kontrahentami  
zagranicznymi, którzy byliby skłonni podpisać z nami umowę o współpracy i zwiększyć 
zapotrzebowanie na usługi, co niewątpliwie pozytywnie wpływie  na przyszłą działalność 
Zakładu, a także będzie elementem pozyskania dodatkowych środków finansowych  na rozwój 

naszych terenów.  

 
Radna Szczepańska Ewa -  zapytała czy wiadomo coś w sprawie bloku po spotkaniu, które się  
odbyło ? 
 
Wójt Gminy –  odpowiedział ,że jest problem finansowy. Zdaje sobie sprawę, ze dla wielu rodzin nie 
ma innej możliwości nabycia mieszkania i w tym kierunku będą  prowadzone działania, aby pomóc w 
tej bardzo ważnej sprawie bytowej mieszkańców. Nadmienił, że odbyły się dwa spotkania z BGK. 
Dodał, że domaga się, aby 15% zdjąć z wartości kosztorysu, gdyż jest to duża kwota. Poinformował, że 
sprawa jest na etapie pozwolenia na budowę.  
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Radny Wojciech Mosakowski – zapytał czy spółka ma wkład maszynowy i czy  jest coś warta.  Następnie 
zapytał w jaki sposób zostanie przejęta.  
 
Wójt Gminy –   nadmienił, że najlepszym wariantem byłaby ogłoszona upadłość. Dodał, że będzie 
informował radnych w przypadku  wypracowania jakiegoś  porozumienia w sprawie przejęcia.  
 
brak pytań  
 
Ad. 6 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – poprosił Kierownika GZO Pana Grzegorza Wojciechowskiego o krótkie 
przedstawienie sprawozdania z realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2017/2018. 
 
Kierownik GZO Grzegorz Wojciechowski  – przedstawił sprawozdania z realizacji zadań oświatowych w 
roku szkolnym 2017/2018 (w załączeniu do protokołu). 
 
brak pytań  
 
Ad.7 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – poprosił Kierownika ZGK Pana Piotra Kujawskiego o przedstawienie 
informacji Zakładu Gospodarki Komunalnej z działalności w 2017 roku oraz realizacji zadań  za I półrocze 
2018 r. 
 
Kierownik ZGK Piotr Kujawski – przedstawił informację Zakładu Gospodarki Komunalnej z działalności w 
2017 roku oraz realizacji zadań  za I półrocze 2018 r. (w załączeniu do protokołu). 
 
brak pytań  
 
Ad.8 
 
a) Przewodniczący RG Adam Rejmak  odczytał obecnym treść uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Bydgoszczy w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Fabianki na 2019 rok  
(w załączeniu). 
 
b) Przewodniczący RG Adam Rejmak  odczytał obecnym treść uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Bydgoszczy w sprawie wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania planowanego deficytu, 
przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Fabianki na 2019 rok (w załączeniu). 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak - przystąpił do pkt 8c. analizy projektu budżetu na 2019r. oraz zapytał   
czy Pani Skarbnik chce zabrać głos w tej sprawie.  
 
Skarbnik Gminy-  nadmieniła ,że budżet na rok 2019 jest planowany w wysokości „dochody” 39.321.46,00zł 
,”wydatki” 42.902.46,00zł. Deficyt zostanie uchwalony w wysokości 3.581.00,00zł. natomiast wydatki 
inwestycyjne w kwocie 7.163.879,00zł. Dodała, że chciałaby wnieść poprawkę związaną z punktem 
przyjmowanie programu przeciwdziałaniu alkoholizmowi w rozdziale 85154 zdjęte zostają wydatki w 
paragrafie „zakup materiałów” w kwocie 4.000,00zł i tę kwotę należy przenieść do paragrafu „zakup usług”  
 
Brak pytań w związku z analizą budżetu. 
 
d) Radny Górecki Krzysztof – odczytał wnioski z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego wypracowane w dniu 29 listopada 2018 roku dotyczące budżetu na 
2019 rok. Komisja zaopiniowała go pozytywnie nie zgłaszając zastrzeżeń do tego projektu 
 
Radny Znajmiecki Marian – odczytał wnioski z posiedzenia Komisji Rewizyjnej wypracowane na posiedzeniu 
w dniu 3 grudnia 2018 roku dotyczące projektu budżetu na  2019  rok. Członkowie komisji Rady Gminy 
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Fabianki przeanalizowali projekt budżetu na 2019 r. Komisja zaopiniowała go pozytywnie nie zgłaszając 
zastrzeżeń do tego projektu. 
 
Radny Mosakowski Wojciech – odczytał wnioski z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gminy i Spraw 
Budżetowych wypracowane w dniu 3 grudnia 2018  roku dotyczące budżetu na  2019 rok. Komisja 
zaopiniowała go pozytywnie nie zgłaszając zastrzeżeń do tego projektu. 
 
Radny Błaszczyk Włodzimierz  - poinformował, iż Klub Radnych „Jedność” odbył posiedzenie w dniu 
03.12.2018 r., w pełnym składzie statutowym, dotyczącym uchwalenia budżetu gminy na 2019 rok. 
Szczegółowo przeanalizowali projekt. Nie zgłoszono żadnych poprawek i uwag.  
 
e) Wójt Gminy – nadmienił ,że Radni obradowali na posiedzeniach komisji i doskonale wiedzą jaki jest 
projekt budżetu na 2019rok. Dodał, że rok 2018 bardzo mocno obciążył finansowo, jednak pomimo wzrostu 
cen z żadnego zadania inwestycyjnego nie zrezygnowano.   
 
Sołtys Szpetala Górnego – zapytał, czy ujęte w budżecie 130.000,00zł na ul. Włocławską dotyczy budowy 
dalszej części kanalizacji ?  
 
Wójt Gminy –  odpowiedział ,że tak.  
 
Sołtys Szpetala Górnego – zapytał o część ujętą w budżecie  pn. budowa sieci kanalizacyjnej w miejscowości 
Szpetal Górny . 
 
Wójt Gminy –   odpowiedział ,że jest to część, którą realizują.  
 
brak pytań  
 
f)  Przewodniczący RG Adam Rejmak – w związku z brakiem pytań zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2019 rok.   
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 
„przeciw” podjęła uchwałę Nr II/11/2018 Rady Gminy Fabianki z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie 
budżetu na rok 2019.(w załączeniu imienny wykaz głosowania)  
 
g) Przewodniczący RG Adam Rejmak  odczytał obecnym treść uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Bydgoszczy w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Fabianki (w załączeniu). 
 
brak pytań 
 
h)  Przewodniczący RG Adam Rejmak – w związku z brakiem pytań zarządził głosowanie nad  projektem 
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fabianki na lata 2019-2038  
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 
„przeciw” podjęła uchwałę Nr II/12/2018 Rady Gminy Fabianki z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fabianki na lata 2019-2038. 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zarządził 10 minutową przerwę  
 
Ad 9  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – poprosił o przedstawienie wniosków poszczególnych komisji oraz 
klubu Radnych „Jedność”. 
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Radny Cackowski Adam  – odczytał wnioski ze wspólnego posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  
oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego  wypracowane na 
posiedzeniu w dniu 29 listopada 2018 roku (w załączeniu do protokołu). 
 
Radny Znajmiecki Marian  –  odczytał wnioski ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 
Rolnictwa, Rozwoju Gminy i Spraw Budżetowych, wypracowane na posiedzeniu w dniu 3 grudnia 2018 roku 
(w załączeniu do protokołu). 
 

Radny Błaszczyk Włodzimierz – odczytał wnioski z posiedzenia Klubu Radnych „Jedność” wypracowane w 
dniu 3.12.2018 r. Nadmienił, że członkowie Klubu Radnych „Jedność” zapoznali się z materiałami 
przygotowanymi na II sesję Rady Gminy Fabianki i będą jednogłośnie głosowali za przyjęciem  projektów 
uchwał na sesji.   
 
Ad 10  
 
1) 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – poprosił Panią Skarbnik Wiesławę Prajwos o krótkie przedstawienie 
uchwały.  
 

Skarbnik Gminy – poinformowała ,że zmiany ,które zostały naniesione są następujące. W rozdziale 75011 
„Urzędy Wojewódzkie” następuje zmiana między paragrafami, z „zakupy materiałów i  wyposażenia” 
zdejmujemy 80 zł i przenosimy do „środków żywnościowych”. Rozdział 75023 „Urzędy Gmin” następuje 
ogólne zmniejszenie o 17.110,00zł , „wynagrodzenia osobowe pracowników” zdjęta zostaje kwota 
24.190,00zł i ta kwota zostaje przeniesiona do wynagrodzenia bezosobowego 3.559,00zł , na zakładowy 
fundusz świadczeń socjalnych 3.521,00zł i na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych 17.110,00zł .Dział 
801 „Oświata i Wychowanie” zwiększenie pozostaje bez zmian w stosunku do pierwotnego projektu 
uchwały . Zmiana następuje w paragrafie „wynagrodzenia osobowe” pozycja Szpetal Górny było 1300zł jest 
zwiększenie 3000zł, Świątkowizna było zmniejszenie 1.300,00zł natomiast teraz jest 3.000,00zł. Rozdział  
85214 zdjęta zostaje kwota ze świadczeń społecznych 5.000,00zł ,która zostaje przeniesiona do rozdziału 
„Pozostałe działalności”  na zakup materiałów i wyposażenia  400zł , na zakup żywności 4.600,00zł. 
Związane jest to z planowaną organizacją Choinki dla dzieci przez Ośrodek Pomocy Społecznej. Zmiana 
nastąpiła również w dziale 900 „Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska” w rozdziale gospodarka 
odpadami nastąpiło przeniesienie między paragrafami. Wynagrodzenia osobowe pracowników 4.350,00zł 
do wynagrodzenia bezosobowego 4.600,00zł. Pozostałe pozycje pozostają bez zmian. 
 
Brak pytań  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – w związku z brakiem pytań zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w sprawie zmiany  budżetu na 2018 rok.   
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 
„przeciw” podjęła uchwałę Nr II/13/2018 Rady Gminy Fabianki z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie 
zmiany budżetu na rok 2018.(w załączeniu imienny wykaz głosowania)  
 
2) Przewodniczący RG Adam Rejmak– poprosił Pana Wójta  o krótkie  przedstawienie uchwały  w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Fabianki. 
 
Wójt Gminy – nadmienił ,że wszystkie podatki podniesione zostają o 10%, i ma to związek z planowaną 
podwyżką energii. Dodał, że podwyżka przyniesie przychód około 225.000,00zł. Poprosił o pozytywne 
przyjęcie uchwały. 
 
Brak pytań  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – w związku z brakiem pytań zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w  sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Fabianki. 
 



Strona 9 z 13 

 

Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 
„przeciw” podjęła uchwałę Nr II/14/2018 Rady Gminy Fabianki z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Fabianki. 
(w załączeniu imienny wykaz głosowania)  
 
3) Przewodniczący RG Adam Rejmak –zarządził głosowanie nad projektem uchwały w  sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków  transportowych na terenie Gminy Fabianki. 
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 
„przeciw” podjęła uchwałę Nr II/15/2018 Rady Gminy Fabianki z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie Gminy Fabianki. 
(w załączeniu imienny wykaz głosowania)  
 
4) Przewodniczący RG Adam Rejmak –zarządził głosowanie nad projektem uchwały w  sprawie obniżenia 
ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na  terenie Gminy Fabianki. 
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 15radnych) w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 
„przeciw” podjęła uchwałę Nr II/16/2018 Rady Gminy Fabianki z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie 
obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na terenie Gminy Fabianki. 
(w załączeniu imienny wykaz głosowania)  
 
5)  Przewodniczący RG Adam Rejmak– poprosił Koordynatora GKRPA  o krótkie  przedstawienie uchwały w 
sprawie odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie 
Gminy Fabianki. 
 
Koordynator GKRPA – poinformował, że uchwała była już podejmowana natomiast została odrzucana przez 
Urząd Wojewódzki. W tej chwili zostały naniesione poprawki i zasadnym jest podjęcie uchwały.  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – w związku z brakiem pytań ,zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w  sprawie odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na 
terenie Gminy Fabianki. 
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 
„przeciw” podjęła uchwałę Nr II/17/2018 Rady Gminy Fabianki z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie 
odstępstwa od zakazu spożywania napojów alkoholowych w  miejscach publicznych na terenie Gminy 
Fabianki.(w załączeniu imienny wykaz głosowania)  
 
6)  Przewodniczący RG Adam Rejmak –odczytał projekt uchwały sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 
Gminy Fabianki 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zarządził głosowanie nad projektem uchwały w  sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Wójta Gminy Fabianki. 
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 
„przeciw” podjęła uchwałę Nr II/18/2018 Rady Gminy Fabianki z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie  
ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Fabianki.(w załączeniu imienny wykaz głosowania)  
 
7)  Przewodniczący RG Adam Rejmak– poprosił Koordynatora GKRPA  o krótkie  przedstawienie uchwały w 
sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 r. 
 
Koordynatora GKRPA  - nadmienił ,że co roku przestawia program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii, który składa się z 14 działów a zmiany ,które powstają są 
zmianami kosmetycznymi.  
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Przewodniczący RG Adam Rejmak – w związku z brakiem pytań ,zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
i Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 r. 
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 
„przeciw” podjęła uchwałę Nr II/19/2018 Rady Gminy Fabianki z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie  
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 r.(w załączeniu imienny wykaz głosowania)  
 
8) Przewodniczący RG Adam Rejmak– poprosił Kierownika GOPS – Marię Skotnicką o krótkie  
przedstawienie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 
przyznania pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia  pieniężnego na zakup 
posiłku lub zasiłku celowego na zakup żywności albo świadczenia  rzeczowego w  postaci produktów 
żywnościowych oraz określenia zasad zwrotu wydatków osobom i rodzinom objętym programem 
"Posiłek w  szkole i w domu" na lata 2019-2023. 
 
Kierownika GOPS – Maria Skotnicka-  nadmieniła ,że osoby korzystające z pomocy , mogą 
otrzymywać pomoc, jeżeli dochód na osobę samotną nie przekracza 701zł, natomiast na  osobę w 
rodzinie 528zł. Zgodnie z uchwałą Rady Ministrów w sprawie Wieloletniego Programu Rządowego 
wspomagającego gminy w dofinansowaniu do dożywiania, mamy obowiązek jako gmina podnieść 
kryterium i dać pomoc do dożywiania w formie zasiłku na zakup żywności.  
 
brak pytań  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywiania 
w formie posiłku, świadczenia   pieniężnego na zakup posiłku lub zasiłku celowego na zakup żywności 
albo świadczenia  rzeczowego w  postaci produktów żywnościowych oraz określenia zasad zwrotu 
wydatków osobom i rodzinom objętym programem "Posiłek w  szkole i w domu" na lata 2019-2023. 
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 
„przeciw” podjęła uchwałę Nr II/20/2018 Rady Gminy Fabianki z dnia 4 grudnia 2018 roku w  sprawie 
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywiania w 
formie posiłku, świadczenia   pieniężnego na zakup posiłku lub zasiłku celowego na zakup żywności albo 
świadczenia  rzeczowego w  postaci produktów żywnościowych oraz określenia zasad zwrotu wydatków 
osobom i rodzinom objętym programem "Posiłek w  szkole i w domu" na lata 2019-2023. 
(w załączeniu imienny wykaz głosowania)  
 
9) Przewodniczący RG Adam Rejmak– poprosił Kierownika GOPS – Marię Skotnicką o krótkie  
przedstawienie uchwały w  sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 
dożywiania "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 
 
Kierownika GOPS – Maria Skotnicka-  powiedziała, że projekt dotyczy również uchwały Rady Ministrów. 
Nadmieniła, że jeśli dziecko wyraża chęć zjedzenia posiłku a rodzice nie kwalifikują się w tych normach, 
dyrektor każdej szkoły ma obowiązek zgłosić takie dziecko do Ośrodka Pomocy Społecznej. Dodała że takie  
dziecko zostanie ujęte do dożywiania niezależnie od tego czy rodzice  kwalifikują się w 150% czy nie.   
 
brak pytań  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania "Posiłek w szkole i w 
domu" na lata 2019-2023. 
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 
„przeciw” podjęła uchwałę Nr II/21/2018 Rady Gminy Fabianki z dnia 4 grudnia 2018 roku w  sprawie 
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ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania "Posiłek w szkole i w domu" 
na lata 2019-2023.(w załączeniu imienny wykaz głosowania)  
 
10) Przewodniczący RG Adam Rejmak– poprosił Kierownika GOPS – Marię Skotnicką o krótkie  
przedstawienie uchwały w  sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania. 
 
Kierownika GOPS – Maria Skotnicka-  poinformowała, że jest to uchwała wielokrotnie wywoływana 
dotycząca  usług opiekuńczych świadczonych na podopiecznych. Z uwagi ,że rokrocznie zmienia się 
wynagrodzenie ,musi zostać wywołana uchwała, która zmienia w §5 koszt jednej godziny usług 
opiekuńczych. 
 
brak pytań  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 
dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania. 
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących 
się”, 0 „przeciw” podjęła uchwałę Nr II/22/2018 Rady Gminy Fabianki z dnia 4 grudnia 2018 roku w 
sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania.(w załączeniu 
imienny wykaz głosowania)  
 
11) Przewodniczący RG Adam Rejmak– poprosił Kierownika GZO– Wojciechowski Grzegorz  o krótkie  
przedstawienie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych,  których właścicielem jest Gmina Fabianki oraz warunków i zasad korzystania z 
tych obiektów. 
 
Kierownika GZO– Wojciechowski – nadmienił ,że uchwała została odrzucona i po naniesieniu 
poprawek należy podjąć ją raz jeszcze.  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych,  których właścicielem jest Gmina 
Fabianki oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących 
się”, 0 „przeciw” podjęła uchwałę Nr II/23/2018 Rady Gminy Fabianki z dnia 4 grudnia 2018 roku w 
sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem jest Gmina Fabianki oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 
(w załączeniu imienny wykaz głosowania)  
 
12) Przewodniczący RG Adam Rejmak – zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy na 2019 rok 
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących 
się”, 0 „przeciw” podjęła uchwałę Nr II/24/2018 Rady Gminy Fabianki z dnia 4 grudnia 2018 roku w 
sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy na 2019 rok. 
 (w załączeniu imienny wykaz głosowania)  
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13) Przewodniczący RG Adam Rejmak – zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok 
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących 
się”, 0 „przeciw” podjęła uchwałę Nr II/25/2018 Rady Gminy Fabianki z dnia 4 grudnia 2018 roku w 
sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2019 rok. 
 (w załączeniu imienny wykaz głosowania)  
 
14)Radny Cackowski Adam – odczytał plan pracy komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zarządził głosowanie nad planem pracy Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji . 
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących 
się”, 0 „przeciw” przyjęła plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  na 2019 rok. 
(w załączeniu imienny wykaz głosowania)  
 
Radny Mosakowski Wojciech- odczytał plan pracy komisji Rolnictwa, Rozwoju Gminy i Spraw Budżetowych. 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zarządził głosowanie nad planem pracy komisji Rolnictwa, Rozwoju 
Gminy i Spraw Budżetowych. 
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 
„przeciw” przyjęła plan pracy komisji Rolnictwa, Rozwoju Gminy i Spraw Budżetowych na 2019 rok. 
 (w załączeniu imienny wykaz głosowania)  
 
Radny Górecki Krzysztof - odczytał plan pracy komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Bezpieczeństwa i 
Porządku Publicznego. 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zarządził głosowanie nad planem pracy Oświaty, Kultury, Sportu, 
Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 
„przeciw” przyjęła plan pracy komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego na 2019 rok.  (w załączeniu imienny wykaz głosowania)  
 

15)Kierownik ZGK Piotr Kujawski – poprosił o podjęcie jeszcze jednej uchwały w sprawie ustalenia 
jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych na 2019 rok dla zakładu budżetowego, która jest 
podejmowana corocznie. Nadmienił ,że w tym roku stawka jest w dwóch okresach tzn. od 1.01.2019 do 
6.06.2019 3.10zł  oraz od 07.06.2019 do 31.12.2019 3.13zł. 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zarządził głosowanie nad przyjęciem do porządku obrad  uchwały w 
sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych na 2019 rok dla zakładu budżetowego  
 
Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 
„przeciw” przyjęła do porządku obrad uchwałę w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji 
przedmiotowych na 2019 rok dla zakładu budżetowego.  (w załączeniu imienny wykaz głosowania)  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – odczytał treść uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek 
dotacji przedmiotowych na 2019 rok dla zakładu budżetowego. 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 
jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych na 2019 rok dla zakładu budżetowego. 
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Rada Gminy Fabianki (w składzie 15 radnych) w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 
„przeciw” podjęła uchwałę Nr II/27/2018 Rady Gminy Fabianki z dnia 4 grudnia 2018 roku w sprawie 
ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych na 2019 rok dla zakładu budżetowego.  (w 
załączeniu imienny wykaz głosowania)  
 
 
Ad.11  
 
Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Interpelacji Brak  
 
Radny Mosakowski Wojciech -  poinformował ,że nie otrzymał uchwały w sprawie  uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 r. 
Jednocześnie poprosił o przedłożenie mu tej uchwały. 
  
Ad.12.  
Brak 
 
Ad.13.  
 
Wójt Gminy – podziękował za podjęcie uchwał. Nadmienił, że  budżet na 2019rok jest  dość rozwojowy i 
nadal będą trwały nad nim prace, aby był także przychylny  w stronę pozyskania nowych środków 
zewnętrznych. Poinformował, że wraz z Panem Przewodniczącym omawiali także  aspekty nawiązania 
dobrej współpracy z nowymi władzami Starostwa Powiatowego we Włocławku  Zaprosił Radnych ,Radnych 
Powiatowych , Sołtysów do współpracy aby pomagać mieszkańcom i dążyć do wspólnego dobra. Dodał, że 
Gmina Baruchowo przeprowadziła przetarg na odbiór odpadów komunalnych i jeśli to się potwierdzi w 
drugim przetargu , nastąpi  skok o 300% w cenach usług. Powiedział ,że nam też przyjdzie usiąść i 
zastanowić się nad stawkami po ogłoszeniu przetargu jednak wie, że o 100 % stawki pójdą zdecydowanie w 
górę. Poprosił Panią Sekretarz o odczytanie artykułu wskazującego na to iż stoimy przed trudnym 
dylematem ,który uderzy w kieszeń każdego z Nas. 
 
Sekretarz Gminy – odczytała artykuł gazety Pomorskiej .  
 
Przewodniczący Rady Gminy- Nadmienił ,że jest to punkt widzenia redaktora, natomiast z tym problemem 
będziemy musieli się zetknąć.  
 

Przewodniczący Rady Gminy - zakończył posiedzenie II sesji w VIII kadencji Rady Gminy Fabianki w dniu         
4 grudnia 2018 roku.  

 
 


